
STYREMØTE 6-2022 LØTEN O-LAG 

mandag 26. september kl. 18.00 

Engemogutua 40 

   

 

 
Tilstede: Steinar Libak, Tove-Kristin Westli, Emilie Westli Andersen, Simen Smestad, 

Marianne Rud Skjærstad (vara), Stine Engebakken (ref) 

 

Forfall: Bjørnar Bjørke Olsen. Bente Elin Lilleøkseth 

 

 

Sak 39/2022 Godkjenning av referat fra styremøtet 29. august 2022. 

 

Ok 

 

Sak 40/2022 Løten o-lag må ha kandidater til å dekke verv i Pinseløpskomiteen. 

 

Løpsleder: Sigurd (i Løten) 

Løypelegger: Simen + 1 (i Løten) Yngve? Evine? Ole Hans? 

Økonomi: Juha? Oddveig Anne Sagbakken? 

IKT: Bent Ove? 

PR/info: Stine/Torstein Berg? Julie Engeloug? 

   

Sak 41/2022 Lage et mer formelt vedtak på 2 pinseløp i stedet for 3 løp.  

 

Løten o-lag ved styret vedtar at vi går fra 3 til 2 pinseløp gjeldende fra og med 2023,  hvor 

løpene arrangeres 1. og 2. pinsedag. 

 

Sak 42/2022 Behandle henvendelse fra NOF ang pinseløp/NM-uka 

 

Vi ser for oss at dette blir for stort arrangement for Hamar og Løten alene. Det kan vurderes å 

kobles på flere klubber i regionen, evt. en Oslo-klubb, for å kunne ha et stort arrangement i 

2025-2027. (f. eks O-festivalen). 2025 er for tidlig, men evt. et jubileumsarrangement i 2027 i 

samarbeid med Hamar og evt. en Oslo-klubb (f.eks. Nydalen, Bækkelaget, Koll, Halden). 

Tove-Kristin melder dette tilbake til Frode Hjort.  

 

Høste erfaring fra O-festivalen 2022, kontaktperson Ole Inge Rismoen 95981169, og 

løpsleder Helge Stubberud.  

 

 

Sak 43/2022 Forberede klubbutviklingskveld 17.november 

 

(Henning Carlsen) 

Starte kl 17.00 - mat først. 

Innhold:  

Tove-Kristin spør Henning om vi trenger noe formøte ift. innhold.  

 



Emilie lager innbydelse. Påmelding i Eventor. 

 

Deltakere: 14-18-åringene, alle treningsløpsarrangører, råtassforeldre.  

 

Sak 44/2022 Evaluering av sesongen 2022 fram til i dag. 

 

Simen skal sende ut evalueringsskjema.  

10-12 deltagere hver trening + 10-12 råtass. Fint med trening samme sted for begge gruppene.  

Bruke EKT på flere treninger (lokker flere deltagere)? 

 

Søke Sparebankstiftelsen om midler til å kjøpe postenheter/EKT-enheter. (Ca 1000 kr pr 

enhet) Søke om 30000 kr. Tove-Kristin.  

 

Det skal sendes ut evalueringsskjema til Råtass-foreldre. (Bente Elin/Emilie) 

 

Resten av sesongen evalueres på et styremøte senere i høst.  

 

 

Sak 45/2022 Sak fra medlem Ann Kristin Nybakk Djuve 

 

Tove-Kristin har svart ut til Ann Kristin.  

Forslag om å legge ut et innlegg på sida om hvilke ulike kontaktpersoner som kan svare på 

spørsmål om f. eks. økonomi, treninger, sosialt etc.  

 

Sak 46/2022 Bestemme årsmøtedato 2023. 

 

Årsmøte 6. februar 2023. 

 

Sak 47/2022 Evt. 

 

Kiwi: Betale fortløpende for å slippe gebyr på faktura. Tove-Kristin kontakter Tommy. 

 

NorEngros har varer som er aktuelle for oss.  

 

Gjenbruk av kartplast, samle inn etter løp. 

 

Avslutning 3. november - sammen med TUR-O. Leif Martin har booket Skytterhuset. 

 

Løten kommunes ildsjelpris:  

Vi sender inn to forslag; Steinar og Tove-Kristin (Stine ordner dette).  

 

 

Mat på Ringreven: Pizzapirog 60 stk, Stine ansvarlig for mat. Tove-Kristin ordner 

drikke/kopper.   

 

Huldertrampen - Rokosjøsaga er booket som samlingsplass.  

 

Neste styremøte 1. november kl 18.00 hos Tove-Kristin 


